



Statistics Statistique
Canada Canada

Ottawa, Canada
K1A 0T6

<http://www.statcan.ca>

MEMORANDUM/NOTE DE SERVICE

Date: March 2010

To: Users of the Survey of Older Workers,
2008

From: Director
Special Surveys Division

Subject: Survey of Older Workers, 2008

Unfortunately, after the release of the 2008 file we have discovered errors in our codebook documentation. The data itself has not changed.

A new version of the codebook is enclosed. Please destroy the original product as well as any copies that you may have made.

We regret any inconvenience this may have caused you or your organization and thank you in advance for your understanding. Should you have questions about any of the issues raised in this letter, please do not hesitate to contact us at:

Client Services
Special Surveys Division
2nd floor, Main Building
150 Tunney's Pasture Driveway
Ottawa, Ontario K1A 0T6
ssd@statcan.gc.ca
1-800-461-9050

Date : Mars 2010

À : Utilisateurs des données de l'Enquête sur les
travailleurs âgés, 2008

De : Directeur
Division des enquêtes spéciales

Objet : Enquête sur les travailleurs âgés, 2008

Malheureusement, nous avons détecté des erreurs dans la documentation du livre des codes après que le fichier de 2008 a été diffusé. Les données elles-mêmes n'ont pas changé.

Une nouvelle version du livre des codes est incluse. Veuillez détruire le produit original ainsi que toutes vos copies.

Nous regrettons tout inconvénient que ceci a pu vous causer à vous ou à votre organisme et nous vous remercions à l'avance de votre compréhension. Si vous avez des questions à propos des problèmes soulevés dans cette lettre, n'hésitez pas à nous contacter :

Services à la clientèle
Division des enquêtes spéciales
Immeuble Principal, 2^e étage
150, promenade Tunney's Pasture
Ottawa (Ontario) K1A 0T6
des@statcan.gc.ca
1-800-461-9050

Canada

